
Besluitenlijst Agendacommissie
Datum 09-01-2023
Tijd 18:30 - 19:45
Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte)
Voorzitter Burgemeester J.J. Luteijn
Toelichting concept-agenda (nog onvolledig). Definitieve versie volgt 5 januari.

1 Opening
In de commissie Grondgebied (1 dec) is, n.a.v. een zienswijze tegen een bp 
toegezegd om de betreffende procesafspraak in de agendacommissie te 
bespreken.
In de raadsvergadering van 14 december is vervolgens toegezegd de raad te 
zullen informeren over de gemakte afspraken m.b.t. de te hanteren termijnen 
e.d. t.a.v. het informeren van indieners van zienswijzen. De bespreking van de 
procesafspraak kan geagendeerd worden, als de toegezegde informatie van het 
college is ontvangen.

Besluit:

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Het onderwerp procesafspraken 
bestemmingsplannen komt de volgende keer terug.

Toelichting:

Aanwezig zijn: Jan Luteijn (voorzitter), Guus Knapen (SGP), Marleen
Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Eva de Man (plv. van Frank van der 
Lubbe Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Jarne van Schaik (VVD), Judith van den 
Wildenberg (BI); Iede Bakker (griffier/secretaris) en Janneke Hooijer 
(raadsadviseur).

2 Besluitenlijst agendacommissie

Besluit:

De besluitenlijst van 14 november 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld en 
gepubliceerd.

3 Lijst van ingekomen stukken

Besluit:

Enkele ingekomen stukken worden alsnog geagendeerd, zie punt 6.
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4 Verschillenanalyses LTA

Besluit:

Met de verschillenanalyse wordt ingestemd.

Toelichting:

Opgemerkt wordt het volgende:
- 231/14 GVVP maateregelenpakket: komt er aan;
- 231/267 Verkeersveiligheidsmonitor: komt er aan;
- 122/N: integrale cultuurvisie: is raadvoorstel (geel arceren). 
Portefeuillehouder is mevr. Pluimers;
- 326/911: RES: voor RES 3.0 is mogelijk wel herijking nodig (wespendief). 
Wordt later dit jaar duidelijk.
- wijzigingen (in de planning) graag goed in beeld brengen.

5 Raadsvergadering

Besluit:

Met de concept raadsagenda 8 februari wordt ingestemd. Het voorstel over 
kosten opsporing oorlogsresten schuift door naar een volgende cyclus, evenals 
het voorstel aanbesteding accountant.

Toelichting:

Benadrukt wordt dat de voorstellen voorafgaand aan de agendacommissie 
beschikbaar moeten zijn.

6 Concept agenda's voor de raadscommissies

Besluit:

De volgende ingekomen stukken van de lijst voor 8 februari worden 
toegevoegd aan de agenda's:
- B-4.12 Kosten Regiodeal: wordt toegevoegd aan het agendapunt Kaderbrief 
Regio Foodvalley.
- A-2 Voortgang RES (LB), B-3.5 Windenergie op de Veluwe (SGP). Commissie 
SAM.
- B-2.10 Verkeersonderzoek centrum Voorthuizen (LB, CU, VVD, BI). 
Commissie SAM.
- B-3.9 Besluit inzake verkeersonderzoek De Vaarst (LB, Pro)
Op voorstel van mevr. De Man wordt een raadstafelgesprek georganiseerd over 
de verkeerskwestie De Vaarst, voorafgaand aan de commissie GG (19-20 uur), 
waarvoor de diverse belanghebbenden worden uitgenodigd. Openbaar, zonder 
webcast, wethouder als toehoorder.
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Bij de agendapunten Regio Foodvalley vindt ook terugkoppeling plaats vanuit 
de regiocommissie.
Voorzitters: BST - Den Boon; SAM - Schipper i.c.m. Van der Meer; GG en 
raadstafel - Van den Born.

7 Evaluatie technische info avond 1 november en proces schriftelijke technische 
vragen
Dit onderwerp is de vorige keer niet aan de orde gekomen en verplaatst naar 9 
januari. De vraag is, via de leden van de agendacommissie, bij de fracties 
uitgezet (zie bijlage). Alleen de fractie van de VVD heeft gereageerd (zie 
bijlage).
De 'uitkomst' komt aan de orde via het voorstel 'planning p&c producten 2023'.

Besluit:

Dit punt is in samenhang met punt 8 (nieuwe planning) besproken.

8 Planning P&C producten 2023
De vorige vergadering stond de planning voor de Jaarverslaggeving 2022 op de 
agenda. Dit punt is doorgeschoven. Inmiddels is een voorstel voor de planning 
van de hele p&c cyclus voor 2023 bekend. Hiermee wordt eveneens tegemoet 
gekomen aan de uitkomst van de evaluatie van het proces van de 
Programmabegroting 2023 (o.a. technische vragenavond 1 november 2022). 
Zie bijlage.

Besluit:

Met de voorgestelde planning p&c producten wordt ingestemd, met het 
verzoek de Kadernota een week eerder (dan 8 juni) te ontvangen. De 
agendacommissie geeft aan dat de raad de infographic (publieksvriendelijke 
samenvatting voor de krant) van de P&C producten ook wil ontvangen.
Met de opzet/invulling van de mondelinge technische vragenavonden wordt 
ook ingestemd, met enkele aanvullingen/aanpassingen.

Toelichting:

Er is geen 'georganiseerde' schriftelijke technische vragenronde. In aanloop 
naar de technische vragenavond (en daarna) is het (zoals voor alle 
onderwerpen) mogelijk om technische vragen te stellen. Deze worden (volgens 
de standaardprocedure) binnen 2 dagen alleen aan de vragensteller 
beantwoord.
Afgesproken is dat bij de reactie op de vragen (i.p.v. een beantwoording) 
aangegeven kan worden dat beantwoording mondeling op de technische 
vragenavond plaatst vindt.
Na de technische vragenavond kunnen nog schriftelijk 
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aanvullende/verdiepende technische vragen gesteld worden.
Afgesproken is dat de beantwoording van deze 'nabranders' aan alle 
raadsleden plaats vindt. Tenzij de vragensteller dit anders aangeeft.
Op de technische avond vinden een plenaire sessie en deelsessies plaats. Deze 
zijn hybride.
Afgesproken is om deze sessies op te nemen. Ook is afgesproken dat 
raadsleden die hybride aansluiten alleen mee kunnen luisteren. Fysiek 
aanwezig om mee te kunnen doen.
N.B. De (algemene) technische info-avonden zijn nog niet gepland. Wel is 
besloten deze in het najaar (optie 20 september) en mogelijk in het voorjaar 
(april) te organiseren (naast technische avond MIP 17/1).

9 Bespreekpunt: werken met verschillenanalyse LTA
Dit onderwerp was geagendeerd voor de agendacommissie van 14 november, 
maar niet besproken. Afgesproken is de vraag, via de leden van de 
agendacommissie, bij de fracties uit te zetten. Dit heeft alleen een reactie van 
de VVD fractie opgeleverd (zie bijlage bij agendapunt 9). Het onderwerp komt 
9 januari opnieuw in de agendacommissie aan de orde.

Besluit:

Besloten is:
- naast raadsvoorstellen ook stukken die t/k naar de raad gaan in de LTA op te 
blijven nemen, vooral als deze nieuw/eenmalig zijn;
- periodiek/jaarlijks terugkerende onderwerpen niet in de LTA op te nemen, 
maar op een separaat overzicht;
- kolommen 'huidige planning' en 'nieuwe planning' op te nemen (ipv huidige);
- wijzigingen (in de planning) duidelijk op de verschillenanalyse weer te geven;
- (afgedane) moties en toezeggingen op een separaat overzicht te zetten.

Toelichting:

De agendacommissie geeft aan niet alleen (planning van) de voortgang van 
raadsvoorstellen via de LTA te willen bewaken, maar ook die van notities, 
evaluaties e.d. die t/k naar de raad gaan. Het bijhouden van onderwerpen in de 
LTA, uitvragen van mogelijke wijzigingen in de planning in de organisatie enz 
en bijhouden hiervan op de verschillenanalyse kost veel tijd. Daarom wordt 
besloten de planning van onderwerpen die jaarlijks toch wel terugkomen niet 
via de LTA en verschillenanalyse te bewaken. Maar deze op een apart overzicht 
in beeld te brengen. Dit geeft (nieuwe) raadsleden ook inzicht wanneer wat 
verwacht kan worden.

In de LTA worden bijlagen (veelal rubriek B stukken) al enige tijd niet meer bij 
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het onderwerp toegevoegd. In de LTA staat wel vermeld welk stuk het betreft. 
Dit kan dan in Ibabs gevonden worden.

10 Overige bijeenkomsten
17 januari Technische Informatiebijeenkomst over het Meerjaren 
InvesteringsPlan en het uitvoeringsprogramma MIP.

Besluit:

Akkoord, verder geen bijzondere bijeenkomsten.

11 Terugblik op raads- en commissievergaderingen

Besluit:

Er worden enkele vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over de route bij 
wijziging van een raadsvoorstel nadat dit al is ingediend, dat een lege of 
halfvolle agenda niet moet worden misbruikt voor uitweidingen en dat een 
motie vreemd aan de agenda direct tijdens de raadsvergadering kan worden 
besproken.

Toelichting:

Als een raadsvoorstel is ingediend, kan het nog worden gewijzigd, maar moet 
de raad formeel instemmen met het in bespreking nemen van de wijzigingen.

12 Rondvraag

Besluit:

Geen bijzonderheden.
De voorzitter sluit de vergadering rond 20:30 uur.


